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Skraćeni zapisnik s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, 22.05.2023. 

                 
 

REPUBLIKA HRVATSKA  

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA VIDOVEC 

Općinsko vijeće Općine Vidovec  

 

KLASA:   024-01/23-01/003 

URBROJ: 2186-10-01/1-23-02 

Vidovec,   22.05.2023.  

 

SKRAĆENI   ZAPISNIK 

s 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec, održane dana 

22.  svibnja  2023. godine (  ponedjeljak ) 
 

Sjednica Općinskog vijeća Općine Vidovec održala se u etno kući KITEC Domitrovec, Glavna 

ulica 32. 

 

Sjednica je započela u 19:00 sati.  

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća Općine Vidovec pozdravio je sve članove 

Općinskog vijeća Općine Vidovec, načelnika Općine Vidovec te djelatnice Jedinstvenog 

upravnog odjela Općine Vidovec. 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA ČLANOVA OPĆINSKOG VIJEĆA : 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća utvrdio je da je sjednici prisutno 12  članova 

od 13 izabranih članova Općinskog vijeća Općine Vidovec, jer se član Vijeća Danijel Mašić 

ispričao zbog nedolaska, a zatim konstatirao da kvorum postoji da se može nastaviti sa daljnjim 

tijekom sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec te da će sve donijete odluke biti 

pravovaljane.   

  

PRISUTNI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :  

Krunoslav Bistrović, Ljubica Hosni, Ivančica Košić Čačić, Melita Vrkić Hajsok, Neven Hajsok, 

Ivan Benček, Ines Pavleković, David Šantek, Nikola Pozder, Maja Pintarić, Mihael Blažeković, 

Matija Mihalina 

 

SJEDNICI NISU PRISUSTVOVALI ČLANOVI OPĆINSKOG VIJEĆA :   Danijel Mašić 

  

PREDSJEDNIK :  Krunoslav Bistrović 

 

OSTALI PRISUTNI :    

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec, Petra Rogina pročelnica JUO Općine Vidovec, 

Andreja Peharda referent,adm.tajnica, Emina Ljubek viši stručni suradnik za opće poslove i EU 

fondove te Nikolina Šrajbek viši stručni suradnik za financije i proračun. 
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USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA I OBJEDINJENE ZAKLJUČKE I ODLUKE 

S 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE VIDOVEC ODRŽANE DANA 

31.03.2023. GODINE    

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prije nego krenemo na utvrđivanje dnevnog reda, da li ima tko kakvu primjedbu ili nadopunu 

na skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke i odluke sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec? Ako nema dajem na glasanje skraćeni zapisnik i objedinjene zaključke i odluke sa 

17. sjednice Općinskog vijeća Općine Vidovec“.  

 

Tko je za :  12  članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su skraćeni zapisnik 

zajedno sa objedinjenim zaključcima i odlukama sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Vidovec usvojeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA ZA 18. SJEDNICU OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE VIDOVEC 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dnevni red koji ste zaprimili u materijalima za 18. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Vidovec. Tko je za takav prijedlog dnevnog reda?“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog  dnevnog 

reda za 18. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa 12  

glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 
DNEVNI RED  

  
1.  Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 2022. godinu  (4. i 6. razina) s 

Obrazloženjem 

2.   a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja  o  izvršenju  Programa gradnje objekata i uređaja        

komunalne infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu 

     Izvještaj o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Vidovec za 2022. godinu 

  b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu  

     Izvještaj o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Vidovec za 2022. godinu 

c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima Općine Vidovec za 2022. godinu  

     Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Vidovec 

za 2022. godinu 
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d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Općine Vidovec za 2022. godinu 

     Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Vidovec za 2022.g. 

e) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja  o  izvršenju   programa gradnje objekata društvene 

infrastrukture na području Općine Vidovec u 2022. godini 

     Izvještaj o izvršenju programa gradnje objekata društvene infrastrukture na području Općine 

Vidovec za 2022. godinu 

3. Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava vodnog doprinosa za 2022. godinu 

4. Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog 

zemljišta u 2022. godini 

5. Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2022. godinu 

6. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Vidovec za 2022. godinu 

7. Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja u Proračunu Općine 

Vidovec u razdoblju 2023.-2025. godine 

8. Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 

01.01.2022.-31.12.2022. godine (4. i 6. razina) te Odluka o pokriću manjka iz prethodne godine 

9. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o upisu 

djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica  

10. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Plan upisa u Dječji vrtić Škrinjica za 

pedagošku 2023./2024. godinu 

11. Prijedlog Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske za Općinu Vidovec 

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za pokretanje postupka produženja  vodovodne mreže 

u naselju Tužno, Vinogradska ulica – Čemerni breg 

13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za izvedbu uzdignute plohe za smirivanje prometa u 

naselju Zamlača te izmjenu postojećeg stanja prometne signalizacije u naseljima Cargovec i 

Tužno 

14. Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja pravnim osobama za naročite uspjehe 

15. Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 

urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

16. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje naloga za službena putovanja  u zemlji 

i inozemstvu 

17. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine 

Vidovec 

18. Razno. 
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Točka 1. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 2022. godinu  (4. i 6. razina) 

s Obrazloženjem 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Prelazimo na prvu točku Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 2022. 

godinu  (4. i 6. razina) s Obrazloženjem.“  

Kratko obrazloženje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 2022. 

godinu podnio je načelnik Općine Vidovec Bruno Hranić. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Vidovec 

za 2022. godinu  (4. i 6. razina) s Obrazloženjem na glasanje.“ 
 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Godišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna Općine Vidovec za 2022. godinu (4. i 6. razina) s Obrazloženjem 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 2. 

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja  o  izvršenju  Programa gradnje objekata i uređaja        

komunalne infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu 

Izvještaj o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Vidovec za 2022. godinu 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu 

Izvještaj o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Vidovec za 2022. godinu 

c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima Općine Vidovec za 2022. godinu 

Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Vidovec za 

2022. godinu 

d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Općine Vidovec za 2022. godinu 

Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Vidovec za 2022.g. 

e) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja  o  izvršenju   programa gradnje objekata 

društvene infrastrukture na području Općine Vidovec u 2022. godini 

Izvještaj o izvršenju programa gradnje objekata društvene infrastrukture na području Općine 

Vidovec za 2022. godinu 
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Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na drugu točku, najprije ćemo proći sve točke i predlažem da se glasa u kompletu. 

a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvještaja  o  izvršenju  Programa gradnje objekata i uređaja        

komunalne infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu i Izvještaj o izvršenju 

programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Vidovec za 

2022. godinu. Da li ima pitanja, nema, prelazimo na točku 2b. 

b) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu i Izvještaj o izvršenju programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu. Da li ima 

pitanja, nema, prelazimo na točku 2c. 

c) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u društvenim 

djelatnostima Općine Vidovec za 2022. godinu i Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba 

u društvenim djelatnostima Općine Vidovec za 2022. godinu. Da li ima pitanja, nema, 

prelazimo na točku 2d. 

d) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja o izvršenju programa javnih potreba u socijalnoj 

skrbi Općine Vidovec za 2022. godinu i Izvještaj o izvršenju programa javnih potreba u 

socijalnoj skrbi Općine Vidovec za 2022.g. Da li ima pitanja, nema, prelazimo na točku 2e. 

e) Prijedlog Odluke o prihvaćanju izvještaja  o  izvršenju  programa gradnje objekata društvene 

infrastrukture na području Općine Vidovec u 2022. godini i Izvještaj o izvršenju programa 

gradnje objekata društvene infrastrukture na području Općine Vidovec za 2022. godinu. Da li 

ima pitanja, nema. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Ako nema pitanja, dajem prijedloge Odluka i Izvještaje po ovoj točci na glasanje.“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da su svi prijedlozi 

Odluka i izvještaji o izvršenju programa po ovoj drugoj točci prihvaćeni jednoglasno, sa 

12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
 

Točka   3. 

Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava vodnog doprinosa za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na treću točku Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava vodnog doprinosa 

za 2022. godinu. Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav Izvještaj o izvršenju programa 

utroška sredstava vodnog doprinosa za 2022. godinu na glasanje“. 
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Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je  Izvještaj o izvršenju 

programa utroška sredstava vodnog doprinosa za 2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  

glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

Točka 4. 

Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za promjenu namjene 

poljoprivrednog zemljišta u 2022. godini 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na četvrtu točku Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za 

promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta u 2022. godini. Da li ima pitanja, ako nema, dajem 

takav  Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za promjenu namjene 

poljoprivrednog zemljišta u 2022. godini na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Izvještaj o 

izvršenju programa utroška sredstava naknade za promjenu namjene poljoprivrednog 

zemljišta u 2022. godini prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

Točka 5. 

Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada u prostoru za 2022. godinu 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na petu točku Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2022. godinu. Da li ima pitanja, ako 

nema, dajem takav  Izvještaj o izvršenju programa utroška sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2022. godinu na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je  Izvještaj o 

izvršenju programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru za 2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih 

članova Općinskog vijeća. 
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Točka 6. 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Vidovec za 2022. godinu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na šestu točku prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Vidovec 

za 2022. godinu. Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o raspodjeli 

rezultata poslovanja Općine Vidovec za 2022. godinu na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Vidovec za 2022. godinu prihvaćeni jednoglasno, 

sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja u Proračunu Općine 

Vidovec u razdoblju 2023.-2025. godine 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na sedmu točku prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog 

razdoblja u Proračunu Općine Vidovec u razdoblju 2023.-2025. godine. Da li ima pitanja, ako 

nema, dajem takav prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja u 

Proračunu Općine Vidovec u razdoblju 2023.-2025. godine na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja u Proračunu Općine Vidovec u 

razdoblju 2023.-2025. godine prihvaćeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih 

članova Općinskog vijeća. 

Točka 8. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 

01.01.2022.-31.12.2022. godine (4. i 6. razina) te Odluka o pokriću manjka iz prethodne 

godine 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na osmu točku Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića 

Škrinjica za razdoblje 01.01.2022.-31.12.2022. godine (4. i 6. razina) te Odluka o pokriću 

manjka iz prethodne godine.  
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Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana 

Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 01.01.2022.-31.12.2022. godine (4. i 6. razina) te Odluku 

o pokriću manjka iz prethodne godine na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je Godišnji izvještaj 

o izvršenju Financijskog plana Dječjeg vrtića Škrinjica za razdoblje 01.01.2022.-

31.12.2022. godine (4. i 6. razina) te Odluka o pokriću manjka iz prethodne godine 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o 

upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na devetu točku prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i 

dopune Pravilnika o upisu djece i ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića 

Škrinjica“.  

Član Vijeća David Šantek zatražio je pojašnjenje članka 4., a vezano uz određivanje kriterija 

prednosti pri upisu djece u vrtić. 

Odgovor je podnijela pročelnica JUO Petra Rogina. 

U daljnjoj raspravi sudjelovali su članovi Općinskog vijeća : Ljubica Hosni i David Šantek te  

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća, Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec i 

pročelnica JUO Petra Rogina. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li se slažete da se ovakav prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti prihvati sa 

prijedlogom da se isprave bodovi za - djeca osoba s invaliditetom s 2 boda na 4 boda. Dajem 

takav prijedlog Odluke sa primjedbom na glasanje.“  

  

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju prethodne suglasnosti na 1. izmjene i dopune Pravilnika o upisu djece i 

ostvarivanju prava i obveza korisnika usluga Dječjeg vrtića Škrinjica sa primjedbom 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 10. 

Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Plan upisa u Dječji vrtić Škrinjica 

za pedagošku 2023./2024. godinu 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na desetu točku prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Plan upisa u 

Dječji vrtić Škrinjica za pedagošku 2023./2024. godinu. Da li ima pitanja, ako nema, dajem 

takav prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Plan upisa u Dječji vrtić Škrinjica 

za pedagošku 2023./2024. godinu na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju prethodne suglasnosti na Plan upisa u Dječji vrtić Škrinjica za pedagošku 

2023./2024. godinu prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova 

Općinskog vijeća. 

Točka 11. 

Prijedlog Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Vidovec 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na jedanaestu točku prijedlog Odluke o donošenju Programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Vidovec.“  

Prijedlog Odluke o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske za Općinu Vidovec obrazložio je načelnik Općine Bruno Hranić. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Ima još kakvih pitanja. Ako nema dajem prijedlog Odluke o donošenju Programa raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Općinu Vidovec na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o donošenju Programa raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike 

Hrvatske za Općinu Vidovec prihvaćeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih 

članova Općinskog vijeća. 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za pokretanje postupka produženja  vodovodne 

mreže u naselju Tužno, Vinogradska ulica – Čemerni breg 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na dvanaestu točku prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za pokretanje postupka 

produženja  vodovodne mreže u naselju Tužno, Vinogradska ulica – Čemerni breg“. 
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Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec obrazložio je pokretanje postupka produženja 

vodovodne mreže u naselju Tužno, Vinogradska ulica. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za pokretanje 

postupka produženja vodovodne mreže u naselju Tužno, Vinogradska ulica – Čemerni breg na 

glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju suglasnosti za pokretanje postupka produženja  vodovodne mreže u naselju 

Tužno, Vinogradska ulica – Čemerni breg prihvaćeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 

prisutnih članova Općinskog vijeća. 

Točka 13. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za izvedbu uzdignute plohe  

za smirivanje prometa u naselju Zamlača te izmjenu postojećeg stanja  

prometne signalizacije u naseljima Cargovec i Tužno 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na trinaestu točku prijedlog Odluke o davanju suglasnosti  za izvedbu uzdignute 

plohe za smirivanje prometa u naselju Zamlača te izmjenu postojećeg stanja prometne 

signalizacije u naseljima Cargovec i Tužno. Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav  prijedlog 

Odluke o davanju suglasnosti  za izvedbu uzdignute plohe za smirivanje prometa u naselju 

Zamlača te izmjenu postojećeg stanja prometne signalizacije u naseljima Cargovec i Tužno na 

glasanje.“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju suglasnosti  za izvedbu uzdignute plohe za smirivanje prometa u naselju 

Zamlača te izmjenu postojećeg stanja prometne signalizacije u naseljima Cargovec i 

Tužno prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
 

Točka 14. 

Prijedlog Odluke o dodjeli priznanja pravnim osobama za naročite uspjehe 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na četrnaestu točku prijedlog Odluke o dodjeli priznanja pravnim osobama za 

naročite uspjehe.“ 
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Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec: 

„Predlažem da se ova odluka zove Odluka o dodjeli priznanja pravnim i fizičkim osobama za 

zasluge i naročite uspjehe, te predlažem da se članak II. Odluke dopuni da se priznanja dodjele 

i Vatrogasnoj zajednici Općine Vidovec, ona je ove godine proslavila 30 godina postojanja i 

fizičkoj osobi Frizerskom salonu „Vesna“ koji slavi 30 godišnjicu djelovanja, kao jedan od 

naših obrtnika.“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o dodjeli priznanja pravnim i 

fizičkim osobama za naročite uspjehe i zasluge na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o dodjeli priznanja pravnim i fizičkim osobama za zasluge i naročite uspjehe prihvaćeni 

jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

Točka 15. 

Prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog 

područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana 

Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na petnaestu točku prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije 

razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt 

Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. 

godine.“ 

Emina Ljubek viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove i voditelj programa 

obrazložila je konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. 

– 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin 

za razdoblje 2021. – 2027. godine. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem prijedlog Odluke o davanju mišljenja na konačni Nacrt 

Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt 

Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. 

godine na glasanje.“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za 

razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja 

urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine prihvaćeni jednoglasno, sa 

12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 16. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje naloga 

za službena putovanja  u zemlji i inozemstvu 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na šesnaestu točku prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje naloga 

za službena putovanja  u zemlji i inozemstvu.“ 

Točku broj 16. prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za potpisivanje naloga za službena 

putovanja  u zemlji i inozemstvu i točku broj 17. prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini 

naknade članovima Općinskog vijeća Općine Vidovec , a obzirom da su povezane, obrazložila 

je Petra Rogina pročelnica JUO. 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za 

potpisivanje naloga za službena putovanja  u zemlji i inozemstvu  na glasanje.“ 

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o davanju suglasnosti za potpisivanje naloga za službena putovanja  u zemlji i inozemstvu 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12 glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 

Točka 17. 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknade 

članovima Općinskog vijeća Općine Vidovec 

 
Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:  

„Prelazimo na sedamnaestu točku prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknade 

članovima Općinskog vijeća Općine Vidovec. Da li ima pitanja, ako nema, dajem takav 

prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine 

Vidovec na glasanje.“ 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog Odluke 

o izmjeni Odluke o visini naknade članovima Općinskog vijeća Općine Vidovec 

prihvaćeni jednoglasno, sa 12  glasova od 12 prisutnih članova Općinskog vijeća. 
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Točka 18. 

Razno. 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Imamo zahtjev za darovanje čestice 176/8 k.o. Nedeljanec Šantek Dejana, iz Nedeljanca, ulica 

Poljska. Radi se o čestici koja je upisana kao put i nalazi se između njegovih čestica. On bi želio 

ukinuti taj put i spojiti svoje čestice i dogovorno sa vlasnicima susjednih parcela otvoriti put na 

drugoj čestici 176/11. Obzirom da Općina nema interesa, a i uvidom u dostavljenu 

dokumentaciju nema vlasničko pravo na toj čestici, pa tako ju ne možemo ni darovati, potrebno 

je od strane Općine dati izjavu da smo suglasni da sam pokrene pojedinačni ispravni postupak 

da si to riješi. Da li ste suglasni svi da se to riješi?“ 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:   

„Slažemo se svi?“  

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog 

jednoglasno prihvaćeni. 

 

Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec : 

„Imamo također zahtjev Ivana Čus iz Tužnog, ulica Goranec na ulicu Ivanečku gdje se  okretište 

nalazi na privatnoj parceli, a upisano na Općinu. Zatražio je da se crta pomakne ravno do glavne 

ulice da si može imovinsko-pravno srediti. Da li se svi slažete da se ulica Goranec formira 

onako kako je u naravi, a da se Ivanu Čus vrati dio na kojem se trenutno nalazi okretište. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća:   

„ Tko je za takav prijedlog?“  

 

Tko je za :  12 članova Vijeća 

Tko je protiv :   0 

Ima li suzdržanih :   0   

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća konstatirao je da je prijedlog 

jednoglasno prihvaćeni. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća nadovezao se na situaciju koja nas je 

zadesila poplavom te pohvalio rad i organiziranost naših vatrogasaca i načelnika te svih koji su 

bili na terenu ili na bilo koji način sudjelovali u obrani od poplave. 

 

U raspravu uključio se Bruno Hranić načelnik Općine Vidovec te podnio informacije o 

poduzetim mjerama i postupanjima prilikom poplave koja nas je zadesila te također pohvalio 

rad vatrogasaca koji su se uključili u akciju. Istaknuo je da je sve bilo koordinirano  u suradnji 

sa Stožerom za civilnu zaštitu, kupile su se motorne pumpe za ispumpavanje, nabavili su se 

strojevi za isušivanje vlage, a sazvano je bilo i Povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda te je izvršena prva procjena na stambenim i gospodarskim objektima i na 

poljoprivrednim kulturama uz nekoliko klizišta. Stoga smo i dali prijedlog Županiji da se 

proglasi prirodna nepogoda na našem području. 
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Za riječ javio se Nikola Pozder član Općinskog vijeća i predsjednik Vatrogasne zajednice 

Općine Vidovec te podnio informacije o angažiranosti vatrogasnih društava i poduzetim 

preventivnim akcijama sa terena u pružanju pomoći ugroženim kućama i ljudima od poplave 

do koje je došlo dizanjem podzemnih voda uslijed obilnih kiša. Obzirom na izuzetno jake 

bujične vode istaknuo je da je trebalo reagirati brzinom u postavljanju zečjih nasipa za obranu 

od poplave i spašavanju stambenih objekata ispumpavanjem najviše podrumskih prostora. 

Smatra da se na nekim dijelovima možda moglo bolje reagirati, možda bi se na neki način 

trebali i ljudi educirati kako postupati u takvim situacija, jer fizički je bilo teško sve pokriti ali 

su se vatrogasci maksimalno angažirali i odrađeno je dosta dobro, a neke sitnice koje nisu bile 

dobre, će se svakako popraviti za ubuduće. 

 

Nikola Pozder član Općinskog vijeća: 

„Imam još jedno pitanje, a vezano je uz financiranje proslave godišnjica udruga, na temelju 

čega se određuje financiranje od strane Općine?“ 

 

Bruno Hranić Načelnik Općine Vidovec : 

„Postoji natječaj za funkcioniranje udruga i natječaj za organizaciju proslave godišnjica. Prošle 

godine je bilo 130 godina DVD-a Vidovec i 50 godina NK Nedeljanec  i prema istom principu 

se i sad dodjeljivalo.  

 

Emina Ljubek viši stručni suradnik za opće poslove i EU fondove : 

„Samo da pojasnim taj dio koji je dobio DVD Vidovec. DVD je dobio dodatna sredstva, ali oni 

su dobili ta dodatna sredstva za monografiju i platilo se nakladniku, ali su isključivo dobili 

5.000,00 kuna za proslavu 130-te obljetnice.“ 

  

David Šantek član Općinskog vijeća : 

„Pitanje za kanalizaciju, pitao samo i prošli put. Ljudi su strpljivi i sve ali su prošli svi rokovi?“ 

 

Bruno Hranić Načelnik Općine Vidovec : 

„Zadnju informaciju koju imamo je da će do kraja mjeseca rujna biti cijela općina asfaltirana.“ 

 

U raspravu uključili su se Nikola Pozder i Ivan Benček članovi Općinskog vijeća. 

 

Ljubica Hosni članica Općinskog vijeća : 

„Samo bi podnijela informaciju da je bila objavljena promocija doktora znanosti sveučilišta u 

Zagrebu i prvi doktor inženjerstva okoliša našeg mještanina iz Tužnog Filipa Dodigovića. 

Trenutno radi na Geotehničkom fakultetu u Varaždinu. Osobno je bio kod mene i ponudio se 

ukoliko treba nešto za Općinu spreman je odraditi. Zamolio me da to prenesem.“ 

 

Bruno Hranić Načelnik Općine Vidovec : 

„Čestitamo i bilo bi mi drago gospodina upoznati“. 

 

Krunoslav Bistrović predsjednik Općinskog vijeća: 

„Da li ima još netko pod razno. Nema, hvala svima.  
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Ovime zatvaram 17. sjednicu Općinskog vijeća Općine Vidovec u 19 sati i 50 min“.  

 

 

 

Općinsko vijeće Općine Vidovec 

PREDSJEDNIK 

Krunoslav Bistrović 
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Andreja Peharda  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


